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Najnowsze plotki transferowe donoszą o możliwości włączenia karty

Stefano Okaki w wykupienie przez Romę Fabio Boriniego. Do transakcji

mogłoby dojść już teraz. Wywiadu dla imperoromanista.it udzielił agent

Boriniego, Marco De Marchi.

 

To prawda, że transfer Okaki do Parmy zależy od wykupu Boriniego?

- Nie wiem, nie jest to rzecz, która nas dotyczy. Borini przykłada się maksymalnie na

boisku, aby zostać wykupionym. Kluby będą rozmawiać w sprawie porozumień, dla

nas niczego to nie zmienia.

 

Wykup Boriniego jest blisko?

- To pytanie, które należy zadać kierownictwu. My zdecydowaliśmy już w czerwcu i

idea jest taka, aby pozostać w Romie. Umowy są już podpisane, jest kontrakt z

precyzyjnymi liczbami i z opcją ewentualnego wykupu, w tym momencie nic już nie

zależy od nas. To czego chce Fabio, to maksymalne przykładanie się do pracy i to,

co aktualnie robi. Z tego co wiem, to kierownictwo jest z niego zadowolone, stąd też

myślę, że są duże szanse na pomyślne zakończenie operacji.

 

Borini chce więc zostać w Romie i jest przekonany co do swojego wyboru?

- Oczywiście, to jego jedyny priorytet od czasu podpisania umowy.
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